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Mára ugyan megérkezett a jó idő, de szombaton, a Sándor, József és Benedek hármas első napján kissé hűvös, de szélcsendes, 
túrázásra azonban igazán alkalmas időben indult útjára az a 45 túrázó, akik megtették a Magyarkanizsa és Zenta közötti, mintegy 
17 kilométeres távot. Ezúttal nem a kanizsai rétnek vették az irányt, hanem a Törökkanizsára vezető híd mellett rácsatlakoztak 
a tiszai töltésre és azon mentek Adorjánig, majd egy kis pihenő után tovább, Zenta irányába is. Ez ugyan néhány kilométerrel 
megnövelte a távot, de a túravezető abban az esőre hajló időben nem akarta kockáztatni a réti utakon való gyaloglást, mert azok 
a legkisebb esőtől is ragadóssá válnak. A társaság így a megszokottnál kissé később, valamivel 11 óra után érkezett meg a nagy-
jából féltávnál lévő adorjáni helyi közösség udvarába, ahol a túrázók mindig is egy félórás pihenőt tartanak.

A helyi közösség ezúttal is üdítővel, ropogtatni valóval várta a túra résztvevőit. Hálája jeléül a Természetjáró Egyesület egy 
faliórával ajándékozta meg a helyi közösséget, amelyen rajta van az egyesület logója is. Az órát Berec Sándor, a természetjáró 
Egyesület alapítója, korábbi elnöke és a túra vezetője adta át Vajda Katalinnak, az adorjáni helyi iroda vezetőjének. 

A túrázók között akadt zentai is, aki eljött a kanizsai rajtra és gyakorlatilag visszasétált Zentára, de ott volt Vörös Tamás, a 
kerékpártúráiról elhíresült oromhegyesi fi atalember is, aki a tavalyi évben több mint 15 ezer kilométert bringázott határainkon 
innen és túl. Nem hiányzott a magyarkanizsai származású, később Martonoson, jelenleg pedig már néhány éve Magyarkanizsa 
testvérvárosában, Kiskunhalason élő Bajtai András sem, aki párjával, a halasi Kutasi Klárival az egyesület szinte minden gya-
log- illetve kerékpártúráján részt vesz. 

– Többen is megijedtek a meteorológiai előrejelzésektől, amelyek esőt ígértek erre a napra. Ahhoz képest elégedettek lehetünk 
az időjárással, ebből kifolyólag a részvétellel is. Aki eljött, biztosan nem bánta meg. Most pihenünk egy kicsit, mert újabb pihenő 
már csak a célállomáson, családunk pánai gyümölcsösében lesz. A korábbi években volt már ezen a napon kánikula szerű meleg, 
de mínusz 3 fok is, a mai egy aranyközép, igazán nem panaszkodhatunk – nyugtázta Berec Sándor az adorjáni pihenőn. 

Az üldögélést a túravezető sípszava szakította meg. A gyaloglók, a pihenő után egy kicsit nehézkesen ugyan, de délben to-
vábbindultak Zenta irányába. A pánai gyümölcsösbe 14 óra körül érkeztek meg, ahonnan egy hosszabb pihenő után ki-ki saját 
szervezésben igyekezett mielőbb hazajutni.

A magyarkanizsai Természetjáró Egyesület az idén is túrák sokaságával várja a természetbarátokat és környezetvédőket, ame-
lyekről az érdeklődők az egyesület kanizsatura.blogspot.rs oldalán található 2017-es eseménynaptárból juthatnak részletesebb 
információkhoz. 
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